
Tomasz  Kayser       Poznań, 21.08.2018r. 
Radny Miasta Poznania 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Interpelacja ws inwestycji realizowanych przez Poznańskie Inwestycje Miejskie sp. z o.o. 
 
 
 
 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
Proszę o udzielenie informacji  
- jakie zadania inwestycyjne były realizowane przez PiM w latach 2015-2018 . 
- jaka była wartość poszczególnych zadań inwestycyjnych  
- jakie było wynagrodzenie Spółki za realizację poszczególnych zadań z podaniem oddzielnie 
kwoty za każde osobne zadanie. 
Ponadto proszę o przedstawienie harmonogramu przekazanych przez Miasto Poznań spółce 
PIM zadań inwestycyjnych o wartości powyżej 5 mln zł, które są w trakcie realizacji lub na 
etapie przygotowania do realizacji. 
 

Z wyrazami szacunku, 
 
 
        Tomasz Kayser 
 
 


